



# Protokoll styrelsemöte Ölmstad IS 22 januari 2024

## Närvarande:

Evelina Kilander (mötets ordförande), Julia Conradsson, Emma Willaredt, Zara Linder, Agneta Torkelskogh, Caroline Enell, Anna Elf Andersson, Ann Båge, Inger Carlborg Eskilsson, Jesper Wetterbrandt,

## § 1 – Mötets öppnande

Evelina hälsade välkommen till mötet på ÖISgården

## § 2 – Dagordningens godkännande

Dagordningen godkändes.

## § 3 – Val av styrelsens protokolljusterare

Till detta valdes Jesper och Peter.

## § 4 – Föregående protokoll och justering

Protokollet läggs till handlingarna.

## § 5 Frågor för mötet

### § 5.1 Årsplanering

Det finns ett förslag till årsplanering på laget.se

### § 5.2 Epassi, friskvårdssystem

Epassi är ett system för arbetsgivare, vi har fått frågor från medlemmar om vi kan ansluta oss. Enligt uppgift tar de ut en avgift per friskvårdsbidrag som löses in i föreningen. Vi kan lösa friskvårdsbidrag utan att vara anslutna genom att ta bild på kvittot från oss. Styrelsen bestämmer att vi inte ansluter oss till systemet.

### § 5.3 Valberedning

Emma och Evelina har haft två möten med Johan Hultberg om att öka valberedningens deltagande i styrelsens arbete. Vi har också pratat om vakanser till styrelsen inför årsmötet. Sekreterare, valberedning och ÖIS-gårdsföreståndare.

#### **§ 5.4 Fastighetsgrupp**

Emma och Evelina bjöd in via laget.se till ett möte för att se om vi kan få ihop folk som vill hjälpa till med att sköta fastigheten. Tre personer kan tänka sig att hjälpa till med uthyrningen och lite fix inne. Därutöver deltog fem-sex personer som kan tänka sig med mer handfasta saker. Ett nytt möte där vi ska sätta roller och arbetssätt är planerat till den 31 januari.

#### **§ 5.5 Ljudanläggningarna**

Idag flyttas ljudanläggningen i nya hallen när det är innebandy, vilket sliter på anläggningen. Förslag på att flytta anläggningen in i förrådet med lång sladd, så att den kan vara inkopplad inne i förrådet. Evelina ber Janne Byman titta på en lösning. Vi frågar också om Janne kan sälja baslådorna.

I gamla hallen har aux-uttaget satts igen. Evelina ber Janne att titta på en lösning för detta. Det är också problem att få anläggningen att fungera ifrån kiosken. Inger kollar upp och börjar skriva en manual för ljudanläggningen i gamla hallen.

#### **§ 5.6 Utbildningar via RF-Sisu**

Det finns ett flertal utbildningar som är intressanta för styrelsemedlemmar att delta på. Evelina uppmanar var och en att titta på vad de behöver och anmäla sig.

Exempel:

Ny i styrelsen 22/4 kl. 18-21, digital

Styrelsens roll och ansvar 11/4, kl. 18-21, digital

Föreningsdemokrati och årsmöte 8/2 kl.18-21, digital.

#### **§ 5.7 Beviljade bidrag**

Vi har fått bidrag för fönsterbyte och undertak med armaturer i gamla delen. Bidragen täcker 70% av kostnaderna. Total kostnad för åtgärderna 376 000 kr, egen insats 110 000 kr. Åtgärderna startar efter vecka 15 när barngymnastiken och innebandyn är slut för säsongen.

#### **§ 5.8 Budget**

Vi går igenom förslaget till budget. Julia gör några justeringar inför årsmötet.

### § 5.9 Fond till ledarkläder eller investeringar

Vi föreslår att föreningen avsätter 100 000 kr för antingen ledarkläder eller för investeringar i sektionerna. Sektionerna tar upp frågan om vi ska använda fonden för att söka till investeringar eller till ledarkläder. De kläder som vi föreslår är t-shirt och en långärmad träningströja. Sektionerna återkommer med vilket ni förordar.

### § 5.10 Verksamhetsplan och -berättelse

Emma går igenom de punkter som ska ingå i verksamhetsplanen, utöver sektionernas idrottsverksamhet:

#### ***Styrelsens arbete som stöttar den idrottsliga verksamheten***

*Fastställa och implementera värdegrunden*

*Två ledarträffar*

*Erbjuda HLR-utbildning*

*Styrelsen besöker respektive sektion minst en gång per år*

*Två planeringsdagar för huvudstyrelsen (långsiktiga planer och strategier)*

*Planera för och eventuellt starta upp ett ungdomsråd*

*Ordna och tillhandahålla ledarutbildningar tillsammans med övriga föreningar i trakten.*

*Genomföra ÖIS-Lunken på våren*

#### ***Fastigheten***

*Genomföra två fixardagar, en på våren och en på hösten*

*Renoveringsinsatser:*

- *Byta fönster*
- *Byta innertak och armaturer i gamla delen*
- *Renovera / byta ventilationen, under förutsättning att bidrag ges*
- *Påbörja planering av köksrenovering*
- *Gräva om bäcken/dämma bäcken på baksidan för att förhindra översvämning*
- *Avsluta projektet "säker väg"*
- *Eventuellt byta vindskivor och måla utomhus*

#### ***Budget/ekonomi***

*Ta fram gemensamma principer för ledarkläder*

*Ta fram principer för investeringar i sektionerna*

*Följa upp justeringen av medlemsavgifterna*

Mötet godkänner den föreslagna planen.

### § 5.11 Iron Man mm.

- Iron Man genomförs 7 juli och vi har anmält oss till att sköta växlingszonen på Östra Torget. Vi behöver 24 personer till arbetet. Tre pass ska bemannas, kl 6-9, 9-15 och 15-20. Skicka ut möjlighet att anmäla sig till alla via laget.se.
- Diggiloo 12 juli.

- Elmia söker funktionärer. Bra för lagen.

## **§ 6 Teamen**

### **§ 6.1 Administration**

Nicklas minskar lite på deltagandet i de administrativa arbetsuppgifterna. Jesper har tagit över ÖIS-Inkorgen och medlemsfakturorna. Vi kommer att behöva följa upp vilka som har betalat sina avgifter. Varje sektion behöver kontrollera sina aktiva noggrant så att de betalt sina avgifter. Vi återkommer vid kommande möten.

Vi skulle behöva utvärdera användandet av laget.se. Vi skulle behöva tryggare och enklare hantering av avgifter både till medlemmar och sektioner. En snyggare hemsida är också önskvärt. Jesper kan hålla i att utvärdera vårt användande av laget.se och om det blir aktuellt ett införande av ett nytt system. Vi beslutar att Jesper får i uppdrag att utvärdera vårt användande av laget.se och jämföra med andra system.

### **§6.2 Bidrag**

Vi har fått en uppdaterad offert från Öman Gruppen på ny ventilation. Det handlar om 570 000 plus moms. Styrelsen beslutar att söka bidrag hos Norheds stiftelse på liggande offert.

Vi kan söka för köksrenovering hos XL-bygg (var och en kan skicka en ansökan).

### **§ 6.3 Ekonomi**

Se punkten om budget.

Varje sektionskassör har fått påminnelse om att skicka in uppgifter till årsbokslutet.

### **§ 6.4 Fastighet**

Vi har vid två tillfällen hyrt ut fastigheten när det har varit kallt ute och där temperaturen inne varit alltför låg. Vi behöver ha bättre planering inför nästa säsong.

Janne Byman ser över elen och byter uttag i gamla delen.

AMA är här nu och målar om i cafét, hallen i gamla delen och i entrén. De kommer att hålla på den här veckan också. Det blir ljusst och fint!

## **§ 7 Information från sektionerna**

### **§ 7.1 Seniorfotboll**

Försäsongsträningen är igång. Herrlaget behöver ytterligare en tränare, men svårt att hitta.  
Damfotbollen delar tid med herrarna en gång i veckan. Damerna tränar med F08-09.  
Diskussion om ekonomi för damlaget som är ett kombinationslag. Julia och Inger tipsar om att titta på hur ungdomsfotbollen gör och hjälper till med att reda i frågan.

### **§ 7.2 Gruppträning**

Det har varit ett uppsving för gruppträningen. Under hösten har det varit gratis och det har lockat fler. Barngymnastiken går bra. 97 barn anmälda, vilket är max vad vi kan ta in.

### **§ 7.3 Bordtennis**

Seriespel och träning, mitt i sektion. Pingisskola för åk 1-4 startar nästa vecka för att fånga upp lite fler yngre spelare. Jesper gör ett utskick via klubbsidan på laget.se. Bordtennisen har en face-booksida.

### **§ 7.4 Orientering**

Möte i sektionen på torsdag 25/1.

### **§ 7.5 Ungdomsfotbollen**

Vi anmäler till seriespel senast 1 februari. F09, F12, F14 och P14. F14 och P 14 ÖIS-lag, resten kombinationslag. ÖIS anmäler pojklagen och Vista anmäler flicklagen.

En gammal ÖISare har frågat efter att ha en cup på ÖIS. Inger tar kontakt.

### **§ 7.6 Gym**

Gym och gruppträningssektionerna kommer att testa en gemensam sektion. De som är medlemmar i gymmet kommer att kunna gå på gruppträningsspass också. Ser över byte av några maskiner.

### **§ 7.7 Innebandy**

Minicup 23 mars.

### **§7.8 Skidor**

Det har hittills varit en bra säsong! Många åker skidor i år. Det finns några barnskidor att låna. Det är 23 personer anmälda till Vasaloppet från ÖIS (olika lopp).

## **§ 8 Övrigt**

### **§8.1 Inköp av profil-handdukar**

Bordtennisen vill att vi köper in svett-handdukar med ÖIS-logga. Vi köper in 50 handdukar för 50 kr styck. Säljes i gymmet sedan för 70-100 kr.

## § 10 Mötet avslutas

**Sekreterare:**

---

**Emma Willaredt**

**Justerare:**

---

**Peter Nilsson**

---

**Jesper Wetterbrandt**